
  
  

  

  

  

□ Technische vraag   

  

  
Door  
Kopie aan  
Volgnummer  
Zaaknummer  

  

Lambèr Gevers, Hart voor 
Schijndel  

Raad (via griffie)  
Door griffie aan te geven 

Door griffie aan te geven  

  

Portefeuillehouder  E. Witlox en M. Roozendaal 

Datum      Datum antwoord  Bijlage(n)    

        
Onderwerp:   Zelfredzaamheidsmatrix   
  

  

Geachte wethouders  

 

De Autoriteit Persoonsgegevens (AP) liet onlangs weten dat gemeenten die werken met de 

zogeheten zelfredzaamheidsmatrix bij de uitvoering van de wetten Wmo en de Jeugdhulp 

meer gegevens over burgers verzamelen dan wettelijk is toegestaan. Ook beklaagt de AP zich 

over het feit dat instructies van gemeenten over de te verzamelen gegevens ‘onvoldoende 

concreet en specifiek’ zijn.  

 

Voor zover wij weten wordt deze matrix door de gemeente Meierijstad ook toegepast. Dat 

brengt ons op de volgende vragen: 

 

1. Wordt de zelfredzaamheidsmatrix inderdaad gebruikt binnen onze gemeente? 

2. Is door het College bezien of de kritiek van de AP ook geldt voor onze gemeente? Zo nee, 

waarom deed u dat (nog) niet? Zo ja, wat is de uitkomst van dat onderzoek? 

3. Indien u is gebleken dat de kritiek van de AP ook geldt voor onze gemeente: wat gaat u 

daaraan doen? 

 

 

Hoogachtend,  

 

L. Gevers 

Hart voor Schijndel 

  


